
ZSMS - organizacija mladih
Enajsti kongres ZSIVIS je začel z delom v soboto, 23. oktobra zjutraj

in ne v petek, kot je bilo sprva predvideno. Vodilo za skrajšanje kon-
gresa je bilo predvsem še dodatno zmanjšanje stroškov zanj, saj so bili
lahko vsi delegati v petek na svojih delovnih mestih ali v šolah. Po-
budo za skrajšanje kongresa je dalo nekaj občinskih konferenc, med
njimi tudi naša.

Mladi smo na kongresu kri-
' tično spregovorili o problemih, o

našem nadaljnjem delu pri kre-
pitvi in delovanju našega politič-

nega sistema socialističnega sa-
moupravljanja. Iz razprav dele-
gatov in še posebno iz uvodnega
referata predsednice Darje Co-

larič je bilo razvidno, da smo na
dobri poti, kako naprej. V pfete-
klosti smo se že vse prevečkrat
vrteli v krogu, le poti, kako priti
iz njega, ni bilo. Samo opozarja-
nje in zaznavanje nalog je pre-
malo za dobro delo mladih. Zato
je potrebno mladinske vrste več
in bolje organizirati. Prave mno-
žičnosti še vedno ni in tudi pove-
zava v SZDL je šibka. Iz kongTe-
sne resolucije je razvidno, da bo
ta boj še trajal in da bo potrebno
še veliko dela, da mladinska or-
ganizacija postane resnična or-
ganizacija mladih.

Delegati iz naše občine, bilo
nas je pet, smo na kongresu de-
lali v vseh petih komisijah. Iz
razprav s posameznih področij
dela objavljamo osrednje njih
usmeritve.

Boris Mrak: Zaostrene gospo-
darske razmere tako doma kot v
tujini, neustrezna gospodarska
struktura in teža odplačevanja
dolga tujini morajo biti in so
edina stvama osnova planiranja
in dela mladinske organizacije v
naslednjem obdobju. Vsakršno
lepšanje stvarnosti bo samo ne-
gativno vplivalo na razpoloženje
mladih pri naporih za uspešno
reševanje gospodarskih težav.

Nina Zalar: Z dosiedno uve-
ljavitvijo načela nagrajevanja po
delu in rezultatih dela bomo
zainteresirali vse mlade in vse
delavce za boljše delo, za vsebin-

sko odločanje na vseh ravneh in s
tem tudi za ohranitev in potrdi-
tev našega političnega sistema
socialističnega samoupravljanja.

Janez Jančar Vsak mladinski
funkcionar bi moral dojeti delo
in se skozi njega seznaniti z go-
spodarstvom, potem pa naj
opravlja delov vodstvu mladin-
ske organizacije.

Jolanda Vreg: Miadi na šolah
so še vse premalo vključeni v
delo in oblikovanje programov.
Tudi pri samoupravljanju učenci
v šolah še ne odigra jo svoje prave
vloge.

Brane Elsner: Veliko večino
članstva v športnih klubih in
društvih tvorijo mladi; da pa
mladinskih organizacij ni, ni
krivda simo mladfh temveč tudi
drugih. Še je čas, da se tudi na
tem področju stvari-spremenijo.

Na prvi sejj republiške konfe-
rence, ki je bila takoj po spre-
jetju vseh dokumentov, smo za
novega predsednika RK ZSMS
izvolili Andreja Brvarja.
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